
Czermin, 11.09.2019 r. 

 

 

P r o t o k ó ł 

 
z zebrania przedstawicieli Rady Rodziców z poszczególnych klas Szkoły Podstawowej przy 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie. 

 

Zebranie przedstawicieli Rodziców odbyło się 11.09.2019 r. o godz. 18.30, po ich 

wcześniejszym wyborze w poszczególnych klasach w tym samym dniu. 

 

Na zebraniu byli obecni: 

- pani dyrektor Zespołu – mgr Anna Opałacz. 

- pani w-ce Dyrektor SP – mgr Renata Borowiec, 

- pan mgr Krzysztof Jagusiak, 

- pani Irena Kilian – przedstawiciel Towarzystwa Ubezpieczeniowego AVIVA, 

- pani Ewa Wesołowska-Rabiniak – reprezentująca firmę Rydzowski Ubezpieczenia, 

- rodzice w składzie : 

1. Agnieszka Mucha, 

2. Anna Pieróg, 

3. Iwona Burczy, 

4. Ilona Kusek, 

5. Barbara Mucha, 

6. Joanna Szrom, 

7. Anna Russyan, 

8. Katarzyna Strycharz, 

9. Małgorzata Banik, 

10. Mihai Bleamba, 

11. Bożena Klich, 

12. Janusz kazimierski, 

13. Izabela Tabor. 

 

1. Zapoznanie się i przyjęcie „Regulaminu określającego strój i wygląd ucznia Szkoły 

Podstawowej w Czerminie. 

- „za” głosowało 13 rodziców, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 0. 

Regulamin został przyjęty jednogłośnie. 

 

2. Przyjęcie Statutu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Czerminie. 

- „za” głosowało 13 rodziców, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 0. 

Statut został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Wybór Ubezpieczyciela na rok szkolny 2019/2020. 

- prezentacja przedstawicieli firm ubezpieczeniowych, 

- pytania rodziców, 

- analiza sum ubezpieczenia i stawek, 

- głosowanie za wyborem towarzystwa - 

 AVIVA - „za” głosowało 2 rodziców, 

 Inter Risk (Rydzowski Ubezpieczenia) – „za” głosowało 11 rodziców. 

Przewagą głosów rodzice wybrali firmę Inter Risk; 

- głosowanie za wyborem wysokości składki ubezpieczenia - „za” głosowało 13 rodziców; 

wysokość składki 52 zł została wybrana jednogłośnie. 



Z przyczyn osobistych jeden rodzic musiał opuścić zebranie. Pozostało 12 rodziców. 

 

4. Wybór przedstawicieli do Rady Rodziców Szkoły. 

- Małgorzata Banik (wyraziła zgodę)  -  Przewodnicząca  (zgłaszająca – Anna Russyan), 

 „za” głosowało 12 rodziców – kandydaturę przyjęto jednogłośnie; 

- Anna Russyan (wyraziła zgodę) – Z-ca Przewodniczącej (zgłaszająca – Małgorzata Banik), 

 „za” głosowało 12 rodziców - kandydaturę przyjęto jednogłośnie; 

- Barbara Mucha (wyraziła zgodę) – Skarbnik (zgłaszająca  - Agnieszka Mucha), 

 „za” głosowało 12 rodziców - kandydaturę przyjęto jednogłośnie ; 

- Katarzyna Strycharz (wyraziła zgodę) – Protokolant ( zgłaszająca – Anna Russyan) 

 „za” głosowało 12 rodziców - kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Omówienie ogólnego zarysu przyszłej działalności Rady Rodziców. 

Przystąpiono do dyskusji na temat „reaktywacji” działalności Rady, ewentualnych składek i 

możliwości pozyskania środków od sponsorów, sposobu finansowania nagród książkowych na 

koniec roku, a także wystosowano prośbę do obecnych rodziców, aby zorientowali się w 

swoich klasach, czy rodzice wyrażają chęć wpłaty ewentualnej składki na rzecz Rady. 

Obecny na zebraniu pan mgr Krzysztof Jagusiak zaapelował do zebranych o przywrócenie 

składek na Radę Rodziców. Porównał kwotę składki z poprzednich lat z kwotami składek ze 

Szkół ponadpodstawowych, które bywają nawet 5 razy większe od tu branej pod uwagę. 

 

Z uwagi na późną godzinę i liczne pomysły co do możliwości działania Rady, ustalono 

konieczność ponownego spotkania w celu omówienia szczegółów. Datę ponownego zebrania 

wyznaczy Przewodnicząca Rady. 

 

6. Propozycja „Banku Czasu”. 

Zgłoszona przez panią mgr Renatę Borowiec, została omówiona ogólnie. Szczegóły zostaną 

przedstawione na kolejnym zebraniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Strycharz. 

 

 


